
Kulturudvalget

Til: Kulturministeren

Dato: 6. januar 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KUU alm. del

Spørgsmål 138
I Finansieringsudvalgets rapport fra december 2017, jf. ”Fremtidens danske indholdspro-
duktion”, Udvalget om finansiering af dansk digital indholdsproduktion, forventede udval-
get, at den samlede finansiering af dansk audiovisuelt indhold – som oplevede en pæn 
vækst i 2010-2016 – ville falde. Dette er ikke sket. I Udvalgets kommissorium var der lagt 
særlig vægt på et forventet fald i retransmissionsvederlaget. Kan ministeren oplyse, om 
dette er sket?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Birgitte Bergman (KF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Birgitte.Bergman@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Hans Christian Schmidt
formand
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